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N-VA Heuvelland

Volg ons op sociale media 
en blijf op de hoogte van 

onze activiteiten!

Woordje van de voorzitter

Beste Heuvellander

2024 is begonnen. Voor u mijn beste 
wensen, een aangenaam 2024 en een 
goede gezondheid. 

Recent mochten we de precampagne 
mee helpen opstarten met de slogan 
‘Voor Vlaamse welvaart’. 

Dat klinkt wat oubollig maar dat is het 
niet! Met een Belgisch begrotingstekort 
om U tegen te zeggen, een verkiezings-
jaar en een economie die afkoelt mogen 
we terecht de Vlaamse welvaart centraal 
zetten. 

Ook in onze gemeente mag er gerust 
wat aandacht zijn voor onze gemeen-
te� nanciën en welke keuzes we willen 
maken in de nieuwe legislatuur (na de 
verkiezingen). De bomen groeien niet tot 
in de hemel is het gezegde. Echter wan-
neer je met slechts 1 partij kan besturen 
lijkt mij de kans dat er ondoordachte 
investeringen gebeuren groter. 

Verkiezingen 2024

Ivo Fonteyne: de gedreven 
lijsttrekker voor N-VA in Heuvelland
In 2024 kiezen we een nieuwe gemeenteraad voor Heuvelland. Wie kan ons beter verte-
genwoordigen dan Ivo Fonteyne, de lijsttrekker voor de N-VA? Ivo is een man met een 
hart voor Heuvelland en zijn inwoners. Hij is al jaren actief in het verenigingsleven en 
zet zich in voor verschillende projecten. Hij weet wat er leeft en speelt in onze gemeen-
te, en luistert naar de noden en wensen van de mensen.

Ivo heeft een duidelijke visie voor Heuvelland: een gemeente waar iedereen zich thuis 
voelt, waar er ruimte is voor ontmoeting en dialoog, waar er aandacht is voor duur-
zaamheid en veiligheid, en waar er kansen zijn voor ondernemerschap en innovatie. Ivo 
wil samen met u werken aan een beter Heuvelland, waar we trots op kunnen zijn.

Hij kan dat uiteraard niet alleen en rekent op een sterk en divers team dat samen 
wil werken aan een beter Heuvelland voor iedereen. We zijn ondertussen bijzonder 
verheugd dat Etienne Cloet aanvaard heeft om het lijstduwerschap op zich te nemen. 
Etienne heeft in de vorige legislatuur zijn strepen verdiend als schepen van onder meer 
Toerisme en Lokale Economie.

Doorbraak in dossier Kosmos 
te Westouter
Minister van Onroerend Erfgoed 
Matthias Diependaele  was in juni 
aanwezig bij het persmoment voor de 
nieuwe plannen van Domein Kosmos. 
Hij zette immers het licht op groen 
voor de verdere uitwerking van de 
totaalrestauratie van het beschermde 
gebouw. De Vlaamse overheid komt 
ook met subsidies over de brug voor 
dit privéinitiatief. 

Een delegatie van N-VA Heuvelland was 
er ook bij. Het bestuur van de afdeling 
had er namelijk bij de N-VA-ministers 
Demir en Diependaele op aangedron-
gen om een doorbraak te forceren in dat 
vastgelopen dossier. Op de site komt er 
een culturele hub voor muziek, cinema, 
eten, theater, kunst en architectuur. We 
wensen de initiatiefnemers veel succes! Dankzij de minister komt er een culturele hub op de site
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Interview met Kristof Vandenbussche

Hoe ben je in de politiek terecht gekomen? 

Ik denk dat dat een beetje in de genen zit. Mijn overgrootvader 
was medeoprichter van het ACW in Harelbeke en mijn vader 
werkte er voor de stadsdiensten op de Afdeling Openbare Wer-
ken. Hij werd er zo dagelijks geconfronteerd met de problemen 
van de bewoners, gaande van afwatering tot wegenisproblema-
tiek. Zo ben ik van jong af geconfronteerd geweest met de orga-
nisatie van onze democratie en het besturen van een gemeente. 
En ik hou me er nog altijd mee bezig. 

Je vernoemt Harelbeke? Dat betekent dus dat je van oorsprong geen 

Heuvellander bent? 

Nee, mijn jeugd heb ik vooral doorgebracht in Harelbeke. Al is 
het wel zo dat ik hier al heel lang kom: mijn ouders kochten hier 
al in 1993 een huis. Eigenlijk hadden wij zelf een huis gekocht 
in Meulebeke, maar toen bleek dat ze daar een industriezone 
gingen ontwikkelen, konden we daar niet blijven. Uiteindelijk 
hebben we beslist om hier in 2012, in het huis van mijn ouders, 
te komen wonen. Mijn kinderen zijn ondertussen hier geboren 
en getogen, en dus echte Wijtschatenaren.  

Waarom de N-VA? 

Alhoewel ik zeker geen stamboomflamingant ben, ben ik ervan 
overtuigd dat de Vlaming een eigen cultuur en identiteit heeft, 
met zeer veel positieve eigenschappen: open-minded, meerta-
lig, ondernemend, spaarzaam, bescheiden, nuchter maar ook 
bourgondisch. Zo vormen we een eigen natie. Dat werd mij zeer 
duidelijk toen ik als Erasmus student in Spanje woonde. Ik stel 
echter vast dat binnen het gedwongen huwelijk dat België is, men 

er niet meer in slaagt om nog een coherent beleid te voeren, en 
meer nog, de toekomstige generaties met een loodzware factuur 
opzadelt. Binnen de Europese samenwerking heeft die con-
structie nauwelijks nog zin, en is ze zelfs contraproductief.  Het 
confederalisme dat onze partij als alternatief voorstelt, lijkt mij 
een weg om eindelijk uit dit imbroglio te kunnen ontsnappen, 
en zal volgens mij op termijn, zowel voor Vlaanderen, Wallonië 
en Brussel, leiden tot beter bestuur. Het liefst zie ik eigenlijk een 
grote BeNeLux-confederatie opstaan. 

Op welke thema’s wil je je richten? 

Om een of andere reden blijft het thema Ruimtelijke ordening 
op mijn weg komen, waardoor ik beslist heb om mij in te zetten 
om ons uniek landschap. We moeten het historisch karakter van 
onze dorpen zo optimaal mogelijk bewaren. Als tech-onderne-
mer zal ik natuurlijk ook onze lokale economie en het ICT beleid 
opvolgen, en waar mogelijk mee impulsen geven.  In toerisme 
ligt nog een grote groeitak, dus daar moeten we nog meer op in-
zetten. Op dat vlak was het niet doorgaan van het ‘Landschaps-
park Westhoek’ een zeer spijtige zaak.  

We kunnen natuurlijk ook niet blind blijven voor de gigantische 
biodiversiteit –en klimaatcrisis die we momenteel doormaken 
maar ik ben hoopvol dat dat ook veel kansen zal geven om onze 
natuur en landschap te versterken. Het wordt dus belangrijk om 
dat zeer goed op te volgen en mee vorm te geven. Verder vind 
ik het belangrijk dat de generatie na ons ook nog investeringen 
kan doen, en wil ik er dus mee op toezien dat onze gemeentelijke 
financiën verstandig beheerd worden. 

MUGheli-actie Heuvelland 
haalt 3.300 euro op
N-VA Heuvelland vroeg in de gemeenteraad van juni opnieuw 
steun voor de MUG-helikopter. Het voorstel was om 25 cent 
per inwoner te schenken, zijnde 2.000 euro. Dat werd ander-
maal geweigerd door de meerderheidspartij. De MUGheli-
actie Heuvelland schoot bijgevolg weer in actie met de verkoop 
van kraslotjes. Dat kende een groot succes en bracht 3.300 
euro op. Over de voorbije 5 jaar komen we alzo aan een totaal-
bedrag van 13.500 euro ten gunste van de MUG-heli!

We bedanken alle inwoners van Heuvelland die steunden, 
alsook de talrijke sponsors die de waardebonnen schonken. 
En de MUgheli-actie Heuvelland breit er nog een vervolg aan. 
Op 10 maart 2024: Varken aan ’t Spit, in samenwerking met 
Dorpspunt Dranouter en ’t Kerverijtje. 

Dankzij uw steun!

• Geboren op 18/02/1978 te Kortrijk, woont in Wijtschate •  Samenwonend met Amely Steelant 
• Trotse vader van Flore (9) en Tuur (11) • Studeerde Toegepaste Informatica en Elektronica 
• Hobby’s: (berg)wandelen en lopen • Werk: Zelfstandig software-ontwikkelaar 
• Bestuurslid N-VA-afdeling Heuvelland

heuvelland@n-va.be



Verfraaiing nutskasten
In de gemeenteraad van eind 2020 vroegen we om die lelijke elektriciteitskasten in onze gemeente wat op te fleuren. Dankzij 
CO7 en Westhoek verbeeldt werd daar eindelijk werk van gemaakt. Op een 5-tal kasten in Heuvelland werden recent oude 
foto’s geplaatst. ‘t Is toch al een begin, we hopen op meer!

We waren erbij!

Ben Weyts op Belcanto

Brandweer Westouter

Smoefeltjesavond Wulvergem 

Moandagspintje Wijtschate

Contactgegevens bestuur N-VA Heuvelland:
Stefaan Herbout Voorzitter - stefaan.herbout@n-va.be Erika Rouseu Penningmeester - erika.rouseu@n-va.be

Ann Van Steertegem Secretaris - ann.vansteertegem@n-va.be Jeroen Fiey Bestuurslid - jeroen.fiey@n-va.be

Ward Dierickx Gecoöpteerd bestuurslid - dierickx.ward@gmail.com Kristof Vandenbussche Gecoöpteerd bestuurslid – 

kristof.vandenbussche@gmail.com Bart Willemyns Gecoöpteerd bestuurslid – bartwillemyns80@gmail.com 

Caroline Ryde Gemeenteraadslid - caroline.ryde@n-va.be Ivo Fonteyne Gemeenteraadslid - ivo.fonteyne@n-va.be

www.n-va.be/heuvelland



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


